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Protokoll styrelsemöte S19 2010–08–26

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Daniel Perván Sekreterare
Fredrik Andersson Skattmästare
Carl Cristian Arlock Källarmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare
Mikael Rudner Industrimästare
Albin Rosberg SRD-ordförande
Fredrik Karlsson Programmästare
Erik Iveroth Revisor
Olov Petrén Revisor

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 16.13.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Protokollet S18 godkändes.

§6 Beslutsuppföljning Beslutsuppföljningen ser nu ut som följer:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
18 Sofia M. Policydokument S10 2009 S22 2010
3 CC, Sofia Skyltning till iDét S17 2010 S21 2010
4 KM, SexM Uppd. utlåningspolicy S18 2010 S22 2010
5 CC, Sofia M. Micro/Cedervall S19 2010 S21 2010
6 Anders E. Visa- och/eller ICA-kort till Café S19 2010 S22 2010

§7 Utskottsrapporter Fredrik K. har sålt märken, men sångböckerna har inte kommit
(kanske i morgon).
Albin R. behöver hjälp med att laga mat till pluggfik.
Mikael R. ska börja med fokusgruppen och försöka få igång in-
dustrim. Har flyttat till Lund!
Carl C. A. har inget att rapportera.
Daniel P. har fixat bordsryttare från Kåren.
Fredrik A. ska se över vad som har hänt med sektionens eko-
nomi de senaste dagarna. Rapporterar också att Utedischot gick
bra.
Anders E. Har sålt jäkligt många korvar! Den ena kylen är trasig,
men som Carl C. A. ska försöka laga när det går.
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§8 Ekonomisk status Fredrik A rapporterar att han inte har kollat sedan förra mötet,
men att det ska ske ett nytt möte på tisdagen, och kommer mai-
la ut preliminära beslut. Ang. Styrelseskiftet beslutas det att de
deltagande styrelsemedlemmarna skall betala 200 kr och däref-
ter skall det diskuteras ifall det ska betalas in mer.

§9 Sektionssafari Sofia M. förklarar att hon inte kan vara med på det innan sagda
datumet p.g.a läkarbesök. Styrelsen beslöt att flytta fram datu-
met till den 9:e september, samt ändra utförandet en aning. Bud-
get går till mat och affischer.

§10 Meddelanden Anders E. meddelar att kårens kalender har delats ut till styrel-
sen.
Sofia M. meddelar att nästa vecka kommer det delas ut skriv-
block utanför E-huset.
Mikael R. berättar att Alexander Triebe har blivit Teknikfokusan-
svarig.
Erik I. berättar att Kåren nu har en ny sångbok, då den förra
var över 15 år gammal. Finns att köpa på KFS för 50 kr. Kårkor-
ten kommer dessvärre att ta lite längre tid än väntat, men borde
komma innan tentorna. Samma rabatter som innan. Inskrivning-
en har gått bra; 1 200 nya inskrivna utav maximala 1 500 Varje
sektion har också fått varsin heltidare och styrelsemedlem på kå-
ren som kontaktperson. Dsek har fått Miriam Friberg (INFU) och
Gustav Nord (Kårstyrelse).
Olov P. berättar att KFS har flyttat in i studiecentrum. Nollorna
har varit sämre på att köpa böcker. Det kan komma att bli ra-
batter på svensk litteratur på KFS om man har kårmedlemskap.
Finns risk för långa köer när läsveckorna börjar.

§11 Övrigt Anders E. argumenterar för att Cafémästeriet borde ha ett VISA-
kort för att underlätta inköp av mat och liknande.
Mikael R. menar att det kan finnas en risk för att pengar försvin-
ner.
Fredrik A. undrar ifall det inte vore möjligt att bara använda eget
VISA- kort och sedan ta pengar från kassan.
Anders E. menar att man helst inte vill ha så stora kontanter.
Efter längre diskussion beslöt styrelsen att flytta fran frågan om
VISA-kort (alternativt ICA-kort) till S22. Mikael R. och Erik I.
lämnar mötet klockan 16.55.
Fredrik K. frågar om styrelsetröjor och Sofia M. svarar att hon
har mailat om det, men inte fått veta något nytt.
Anders E. meddelar att klockan 9 i morse var dörren in till iDét
öppen igen och att det måste bättras.
Det diskuteras ifall projektorn är säker från stöld och skadegö-
relse eller om den borde skruvas ner när den inte används.
Cristian C. A. påpekar dock att projektorn är fastlåst och fast-
skruvad med insektsskruv, men att det skall göras en säkrare bur
till den.
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Cristian C. A. meddelar att han inte vill avslöja sin storlek på
sin tröja för Sofia M.

§12 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 17.09.

Vid protokollet

Daniel Perván
Sekreterare

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande
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